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1. Welkom:  
 
De voorzitter van de sportraad verwelkomt alle leden.   
 
2. Goedkeuring verslag:   
 
Geen opmerkingen.  
 
3. Advies subsidiereglementen: 
 
Het advies aangaande het subsidiereglement is door de leden van de sportraad grondig bekeken. 
Volgende aandachtspunten worden in vraag gesteld :  
 Het aantal personen ( leden punt 2.1 ) nl. 500 
 Wat met het jaarlijks budget van 125.000 Euro  

Verdeelsleutel puntentelling te herbekijken. ( veel trainers hebben wel ervaring maar geen 
diploma ) 
 

Als eindadvies gaat de sportraad wel akkoord met het voorgestel subsidiereglement.    
 
 
4. Advies i.v.m. sportterreinen Tielenhei :  
 
Vanuit de sportraad is het te begrijpen dat verenigingen het moeilijk zouden vinden om te 
veranderen van locatie. We moeten wel realistisch zijn wetende dat de ter beschikking staande 
gronden steeds verminderen.  
 
De hondenclub hukkelbergse hondenvrienden hebben veel leden momenteel, beschikken over 
een groot terrein maar zitten zonevreemd in Lichtaart.  
 
Vanuit de gemeente kan men niet langer de briefwisseling vanuit de milieu-inspectie negeren. 
De enige realistische oplossing is dat er een verhuis zou gebeuren van deze  
hondenschool naar een gedeelte van het  ruiterterrein aan de Tielenhei.  
 
Na bevraging van de verschillende partijen is er toch verzet van de ruiterclub van Tielen.   
Zij wensen niet samen te werken met andere ruiterclubs om zo een meer optimaal gebruik/of 
eventueel verhuis van de locatie te kunnen verzekeren..   
 



Er dient gekeken te worden om een goede verdeelsleutel te vinden naar het gebruikt van het  
terrein aan de Tielenhei. (betrokken clubs LRV, hukkelbergse hondenvrienden en schuttersclub)  
 
Als eindadvies gaat de meerderheid van de sportraad akkoord met het voorstel tot samenvoegen 
van de ruiterclubs en het terrein toe te wijzen aan de hukkelberges hondenvrienden (eventueel 
met verdeelsleutel tussen HBHV, LRV en schuttersclub) .    
 
 
 
5. Corona, informatie en ondersteuning voor sportclubs: 
 
Verschillende clubs die binnen sporten kampen met het gegeven van maximaal “ aantal 
bezoekers “ Worden er compensaties voorzien ? Financieel en of infrastructureel … 
 
Zo zou een betere en snellere internetverbinding in Tielenhei voor een life streaming kunnen 
zorgen… 
 
Voor 1 november 2020 zullen er extra aanpassingen al gebeuren om meer                                   
watertoegankelijkheid  te verkrijgen ( handen wassen ) in Tielenhei.  
 
 
6. Bijkomende ingediende punten : 
 
 - Dhr. Andre Buyens vraagt om toekomstgericht ( wanneer sportclubs velden van de 
Molenkring kortstondig gebruiken ) steeds te communiceren welke activiteiten er gaan 
plaatsvinden. FC De Kempen is ook een partner in dit gegeven. Dit jaar is er uitzonderlijk een 
korfbalkamp geweest. Dit heeft er toe bijgedragen dat het veld nu moeilijk te herstellen is. 
 - “ Zwartkijkers “ nemen op geregelde tijdstippen plaats op het terras van het sportcafé 
Tielenhei. Zo kunnen deze personen kosteloos de wedstrijden volgen op het veld van FC De 
Kempen. Dit gegeven zal als aandachtspunt mee opgenomen kunnen worden in de nieuwe 
overeenkomst tussen gemeente en uitbater. Factoren als toiletgebruik aldaar werken dit ook mee 
in de hand…Soepel omgaan met dit gegeven gezien het minimaal gebruik is de boodschap. 
 

- Mooi Kasterlee Krant is voor iedereen beschikbaar, artikelen mogen met een beperking 
van 100 regels aangereikt worden ter maandelijkse publicatie       
 
6. Varia: 
 

- Op en rond de parking van de Molenstraat is er nood om meer maaibeurten in te lassen. 
Het onkruid daar geeft een onverzorgde indruk. Zal bekeken worden door de technische 
diensten. 
Nog niet gebeurt. 

- De Kiss and Ride strook op de parking blijft voor moeilijkheden zorgen. Ouders 
gebruiken deze strook te frequent als parking wanneer zij wachten op sportende spelers. 
Meer sensibilisering zou er voor kunnen zorgen dat deze strook niet permanent in gebruik 
is… 
Er zal een campagne opgestart worden ter sensibilisering. 

- Het skatepark dat recent is aangelegd zou zeker nog moeten voorzien worden van extra 
vuilbakken. Momenteel is er een nijpend tekort. Door het veelvuldig gebruik is er ook op 
bepaalde tijdstippen lawaaihinder wat moeilijk te voorkomen is. Wat wel als enorme 



hinder is vastgesteld is het passeren van jongeren met motorfietsen. Verbodsborden 
kunnen dit mogelijks verhelpen.  
Nog geen aanpassingen.  

- Er is geen verduidelijking ( bord Korfbal ) aanwezig aan de velden/parking. Dit zou zeker 
een meerwaarde zijn om buitenstaanders beter op de hoogte te brengen.  
Er is al een extra bord geplaatst aan de Molenstraat, de overige borden zijn er nog niet. 

- Het voetbalveld ( mazenveld ) kamt nog steeds met het fenomeen van engerlingen. 
Momenteel is dit nog niet aangepakt wegens de strenge corona maatregelen. 
Bijkomend gegeven: De verwarming in het lokaal “ Domus “ staat op en kan niet afgezet 
worden . Dit zal nagekeken worden. 

- Er is nog geen duidelijkheid wat er gaat gebeuren met de infrastructuur van de 
Molenkring. Wat met de container, wie komt er mogelijks in de gebouwen, enz… De 
gemeente onderzoekt alle mogelijke opties hiervoor . 
Momenteel is men vanuit de gemeente alles in kaart aan het brengen. Voorbereidende 
gesprekken met verschillende geïnteresseerde clubs zijn lopende. Aanpassingswerken 
zullen zich zeker ook nog opdringen  ( bediening verlichting voetbalvelden, enz... )    

- Momenteel is er vraag lopende voor een bijkomende parking in de Preistraat in Tielen. 
De overdrukparking zal een facelift krijgen zodat er meer capaciteit zal komen. De 
plannen zijn reeds opgemaakt.   

- De loodsen die verschillende verenigingen kunnen huren als extra opslagruimte worden 
verder opgeknapt. Compartimenten worden stelselmatig leeggemaakt.  

              Aandacht naar goede afspraken  
 
07/10/2020 
 
       - Dit jaar zal er geen scholencross worden georganiseerd 
       -    Bestaat er een mogelijkheid om de brievenbus van korfbalclub Vobako te verplaatsen ( 
alle brievenbussen van de verschillende vereniging bij elkaar met een duidelijke onderverdeling )  
       -      Nadenken over welke invulling het polyvalent terrein Tielenhei en Duineneind zou 
moeten krijgen…volleybalveld, badminton, ….   
 
Een volgend overleg kan geplant worden op 09/12/2020  
 
 
Einde vergadering: 21.44u 
Zorg intussen goed voor uzelf en elkaar 
 
 
De secretaris         De voorzitter 
Cnaepkens Dominique       Johan Bienens 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


